

Date: 17 October 2024
Ref.: GNHGroup-NM/2024/BS/0101

H.E. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

H.E. Dr. Maryam Buti Al Suwaidi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi- United Arab Emirates

التاريخ: 17 أكتوبر 2024

المرجع: GNHGroup-NM/2024/BS/0101

سعادة / حامد أحمد علي الموقر

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي – الإمارات العربية المتحدة

سعادة الدكتورة مريم بطي السويدي الموقرة

الرئيس التنفيذي

هيئة الأوراق المالية والسلع

أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

Subject: Notification from the Company

الموضوع: تنويه من الشركة

Update regarding the acquisition of companies and assets owned by Brooge Energy Limited

بخصوص مستجدات صفقة الاستحواذ على الشركات والأصول المملوكة من قبل شركة بروج للطاقة المحدودة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Reference to the resolutions of the Board of Directors Meeting held on 25 September 2024, which included the Board's approval of the acquisition of companies and assets owned by Brooge Energy Limited and submitting recommendation to the General Assembly to approve the deal, we would like to notify the shareholders that the Company has provided the Securities and Commodities Authority ("SCA") with all required documents. SCA is currently studying the documents and the valuation report in order to protect shareholders' rights.

بالإشارة الى قرارات اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 25 سبتمبر 2024، والتي تضمنت موافقة مجلس الإدارة على صفقة الاستحواذ على الشركات والأصول المملوكة من قبل شركة بروج للطاقة المحدودة ورفع توصية للجمعية العمومية للموافقة على الصفقة، فإننا نود إحاطة السادة المساهمين علماً بأن الشركة قامت بتزويد هيئة الأوراق المالية والسلع بكافة المستندات والوثائق المطلوبة وتقوم الهيئة حالياً بدراسة المستندات المقدمة بما في ذلك تقرير التقييم حرصاً منها على حماية حقوق المساهمين.

The market and shareholders will be informed of any developments in this regard as soon as the authority's approval is obtained to convene the general assembly.

وسيتم ابلاغ السوق والسادة المساهمين بأي مستجدات بهذا الشأن فور الحصول على موافقة الهيئة لدعوة الجمعية العمومية.

We would also like to caution our valued shareholders not to rely on unofficial sources, and to contact the Investor Relations Department directly to obtain accurate and reliable information regarding the deal or the Company's activities in general.

كما ننوه الى مساهميننا الكرام الى عدم الاعتماد على المصادر غير الرسمية، والتواصل مع قسم علاقات المستثمرين مباشرة للحصول على المعلومات الدقيقة والموثوقة بخصوص الصفقة او أنشطة الشركة بشكل عام.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،

Nader Muqbel
Investor Relations Director
Gulf Navigation Holding PJSC

**GULF
NAV**

الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع.
GULF NAVIGATION HOLDING PJSC
P.O. Box 49651, Dubai – UAE

نادر مقبل
مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع.

